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--------------------------------------------------------------------------------
  Tip announcement for financial statements transmitted by euro adhoc. The
  issuer is responsible for the content of this announcement.
--------------------------------------------------------------------------------
In accordance with Austrian Exchange Act (§82 (4)), Atrium European Real Estate
Limited has today resubmitted the German translation of its 2011 annual report,
having renamed the section originally entitled "Geschäftsverlauf"' ("Development
and Performance of the Business") as "Lagebericht" ("Management Report") and,
where appropriate, replaced the word "Geschäftsverlauf" in the document with
"Lagebericht". Apart from these section heading changes, there was no change to
the content of the German version of the annual financial report. The English
version of the report remains unchanged.

In Übereinstimmung mit dem österreichischen Börsegesetz (§ 82 Abs 4), hat Atrium
European Real Estate Limited, heute die deutsche Fassung des Jahresabschlusses
2011, nach Umbenennung des Abschnittes "Geschäftsverlauf" in "Lagebericht" und,
wo zutreffend, nach Ersetzung des Begriffes "Geschäftsverlauf" durch den Begriff
"Lagebericht", neuerlich eingereicht. Abgesehen von den Änderungen in den
Überschriften dieser Abschnitte, erfolgte keine Änderung des Inhaltes in der
deutschen Fassung des Jahresabschlusses. Die englische Fassung des
Jahresabschlusses verbleibt unverändert. 

The company  Atrium European Real Estate Limited is declaring the following
financial reports below: 

Report Type: Yearly Report
German:
Publication Date    : 30.03.2012
Publication Location: http://www.aere.com

end of announcement                               euro adhoc 
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issuer:      Atrium European Real Estate Limited
             Seaton Place 11-15
             UK-JE4 0QH  St Helier Jersey / Channel Islands 
phone:       +44 (0)20 7831 3113
mail:        Richard.sunderland@fd.com
WWW:         http://www.aere.com
sector:      Real Estate
ISIN:        JE00B3DCF752
indexes:     Standard Market Continuous
stockmarkets: official market: Wien 
language:   English
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